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NOTIFICATION
The following notification is being circulated in accordance with Article 10.6.
	1.
	Notifying Member: ECUADOR
If applicable, name of local government involved (Articles 3.2 and 7.2): 

	2.
	Agency responsible:Servicio Ecuatoriano de Normalización, SEN (Ecuadorian Standardization Service) Calle Baquerizo Moreno E8-29 y Diego de Almagro Tel.: (+593) 2 250-1885 Fax: (+593) 2 256-7815 Email: PuntocontactoOTCECU@mipro.gob.ec Website: http://www.normalizacion.gob.ec/ Name and address (including telephone and fax numbers, email and website addresses, if available) of agency or authority designated to handle comments regarding the notification shall be indicated if different from above:Subsecretaría de la Calidad (Under-Secretariat for Quality)
Ministerio de Industrias y Productividad, MIPRO (Ministry of Industry and Productivity)
Yánez Pinzón N26-12, entre Av. Colón y La Niña Quito, Ecuador Tel.: (+593) 2 394-8760, Ext. 2358 or 2253 Email: mmartinez@mipro.gob.ec; PuntocontactoOTCECU@mipro.gob.ec
Website: http://www.industrias.gob.ec/

	3.
	Notified under Article 2.9.2 [X], 2.10.1 [ ], 5.6.2 [ ], 5.7.1 [ ], other: 

	4.
	Products covered (HS or CCCN where applicable, otherwise national tariff heading. ICS numbers may be provided in addition, where applicable): 38085000, 3808500011, 3808500019, 3808500021, 3808500029, 3808500031, 3808500039, 3808500090, 38089111, 38089112, 38089113, 38089119, 38089191, 38089192, 38089193, 38089194, 38089195, 38089196, 38089199, 38089211, 38089219, 38089291, 38089293, 38089294, 38089299, 38089311, 38089319, 38089391, 38089392, 38089399, 38089911, 38089919, 38089991, and 38089999.

	5.
	Title, number of pages and language(s) of the notified document: Proyecto de Reglamento Técnico Ecuatoriano PRTE INEN 258, "Etiquetado de plaguicidas para uso doméstico" (Draft Technical Regulation of the Ecuadorian Standardization Institute (PRTE INEN) No. 258, "Labelling of pesticides for household use") (10 pages, in Spanish) 

	6.
	Description of content: The notified draft Technical Regulation covers the following: Purpose; Scope; Definitions; Labelling requirements; Sampling; Reference documents; Conformity assessment procedure; Monitoring and inspection authority; Penalty regime; Liability of conformity assessment bodies; and Review and updating. 

	7.
	Objective and rationale, including the nature of urgent problems where applicable: The notified Technical Regulation establishes the labelling requirements to be met by pesticides for household use, with a view to protecting human life, health and safety and the environment, and preventing practices likely to mislead, confuse or deceive users.It applies to the labelling of domestically manufactured or imported pesticides for household use that are marketed in Ecuador.

	8.
	Relevant documents:Publication where notice appears: http://www.industrias.gob.ec / http://www.normalizacion.gob.ec/;Proposal and basic document: Proyecto de Reglamento Técnico Ecuatoriano PRTE INEN 258, "Etiquetado de plaguicidas para uso doméstico" (Draft Technical Regulation of the Ecuadorian Standardization Institute (PRTE INEN) No. 258, "Labelling of pesticides for household use");Publication in which Technical Regulation will be published when adopted: Registro Oficial (Official Journal).

	9.
	Proposed date of adoption: 90 days from 23 October 2014
Proposed date of entry into force: 180 days from date of adoption

	10.
	Final date for comments: 21 January 2015

	11.
	Texts available from: National enquiry point [X] or address, telephone and fax numbers and email and website addresses, if available, of other body:
Contact and/or National Enquiry Point:Subsecretaría de la Calidad (Under-Secretariat for Quality)Ministerio de Industrias y Productividad, MIPRO (Ministry of Industry and Productivity)Yánez Pinzón N26-12, entre Av. Colón y La Niña Quito, EcuadorTel.: (+593) 2 394-8760, Ext. 2358 or 2253Email: mmartinez@mipro.gob.ec; PuntocontactoOTCECU@mipro.gob.ec Website: http://www.industrias.gob.ec/
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通             报

以下通报根据TBT协定第10.6 条分发
	1.
	通报成员：厄瓜多尔
如可能，列出涉及的地方政府名称 ( 3.2条和7.2 条)：

	2.
	负责机构：厄瓜多尔标准协会

	3.
	通报依据的条款 2.9.2 [X ], 2.10.1 [  ], 5.6.2 [  ], 5.7.1 [  ], 其他:       

	4.
	覆盖的产品 ( 如可能，提供产品的HS 或 CCCN编码, 否则提供国家减让表中所列关税税目号。如可能，可另提供国际标准分类ICS号): 家用杀虫剂
ICS: 65.100                     HS: 3808

	5.
	通报文件的标题, 页数和使用语言: 厄瓜多尔标准协会技术法规草案(PRTE INEN) No. 258“家用杀虫剂标签”（10页，西班牙语）

	6.
	内容简述: 通报的技术法规草案包括以下方面：目的；范围；定义；标签要求；取样；参考文件；合格评定程序；监督和检验机构；处罚制度；合格评定机构的责任；及审议和更新。 

	7.
	目标和理由, 如是紧急措施，说明紧急问题的性质: 通报的厄瓜多尔技术法规规定了家用杀虫剂必须遵守的标签要求，以防止人类生命健康和安全危险以及环境危险，防止可能误导、干扰或欺诈使用者的行为。

适用于在厄瓜多尔销售的国产或进口家用杀虫剂。

	8.
	相关文件: 

1.公告公布在：http://www.industrias.gob.ec  http://www.normalizacion.gob.ec/；
2.提案和基本文件：厄瓜多尔标准协会技术法规草案(PRTE INEN) No. 258“家用杀虫剂标签”

3.批准时技术法规公布在：官方公报

	9.
	拟批准日期:  
拟生效日期:  
	
	自2014年10月23日起90天

自批准之日起180天

	10.
	提意见截止日期: 2015/01/21

	11.
	文本可从以下机构得到：国家咨询点 [X] 或其他机构，地址、 电话和传真号, e-mail 地址和网址:  


